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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 2. september 2019 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 21. august 2019 

Mødet blev afholdt hos Peter, 103. 

Deltagere: Anne Kofoed; Erling Koch-Nielsen; Christine Jensen; Erik Mørup; Peter Mandrup Jensen 

samt Frank Rygaard. 

 

1. Godkendelse af referat af møde den 27. maj 2019 

Referatet var tidligere udsendt og blev godkendt. Referatet ligger på hjemmesiden. 

 

2. Drøftelse af henvendelse fra Fredensborg Kommune vedr. fremtidig affaldssortering 

Henvendelse fra Fredensborg kommune var udsendt til bestyrelsen. Frank Rygaard blev 

udpeget til kontaktperson. 

 

3. Drøftelse af problemer med levering af tv-signal fra YouSee    

Erling orienterede om den seneste besked fra leverandøren vedrørende gennemgang af 

anlægget, der leverer tv-signalet. Beskeden var, at der var ”flere forstærkere, som ikke var 

indreguleret korrekt” – så der må være et håb om, at signalet vil være væsentligt mere stabilt 

fremover. 

Bestyrelsen fandt forløbet omkring leverandørens håndtering af de forgangne måneders 

problemer for stærkt utilfredsstillende og alt for langt. 

På forslag fra Erling besluttede bestyrelse at undersøge alternative muligheder for levering af 

dels tv, dels tv og eventuelt Internet. Erling står i spidsen herfor. 
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4. Status på igangværende projekter og arbejdsplan 

Bestyrelsen gennemgik arbejdsplanen og konstaterede med glæde, at en hel del 

projekter/opgaver er afsluttet. Herudover drøftede bestyrelsen: 

- Hjemmesiden: fungerer fint. Løbende opdatering skal pågå 

- Rensning af brønde: planlægges gennemført i efteråret 2019 

- YouSee: alternativer undersøges, jævnfør ovenfor 

- Halloween 2019: Peter taler med de frivillige, der har meldt sig 

 

5. Gensidig orientering 

- Hjertestarterkursus: er gennemført med stor tilslutning og succes 

- Handicap p-pladser: bestyrelsen drøftede status og fandt, at der pt ikke var behov for 

ændringer 

- Vinduer: på foranledning af forespørgsel vurderes det nærmere (Erik og Anne), om der er 

behov form nærmere retningslinjer omkring udskiftning af vinduer (træ/metal) 

- Bestyrelsens henvendelse til kommunen om skur: ikke nyt 

 

6. Eventuelt 

- Næste møde: afholdes den 22. oktober hos Anne, 92 

- Nyt arrangement: bestyrelsen drøftede eventuelt nyt arrangement: ”Efterårsklip”, hvor der 

kan være fokus på beskæring af større vækster i forhaverne og gerne også hjælp til naboer 

der ikke har mulighed for selv at gennemføre beskæring – undersøges nærmere (Christine 

og Erik) 

 

Ref. Peter 


